

Gausdal Historielag

STYREMØTEPROTOKOLL 2025-5

Møtedato: 13.05.2025

Utsendt: 19.05.2025

Styremøte 13. mai kl. 18.00

Til stede: Ivar Lauritsen, Gudbrand Myklebø, Johannes Nordgården, Jørgen Moen, Anne Karin Enger, Svein Fyksen, Inger Forsethlien, Siv Anett Jakobsen

Sak 50-2025: Godkjenning av referat fra forrige styremøte.
Vedtak: Godkjent

Sak 51-2025: Referatsaker.

- Orkla utbytte 2024 143 200,-
- Rydding på loft: Kjørt vekk et lass. Rommene er ryddet. Lys og kontorpult er på plass. Det gjenstår å kjøre et lass med søppel.
- Ivar og Jan Olav har vært på Lillehammer og holdt innlegg om bok prosjektet «Slekter garder og boplasser». Fåberg og Lillehammer Historielag ble imponert over jobben, men de fikk også øynene opp for hvor mye jobb dette prosjektet er. Det ble bra! De tar det opp i eget styret i mai for så å ta det opp på eget årsmøte neste år.

Sak 52-2025: Ny arkivansvarlig.

- Kjell Håkon har sagt opp sin stilling. Det ble holdt et møte sammen med Kjell Håkon, Ivar, Gudbrand og Svein. Han slutter på grunn av uenighet med styret, og der med slutter 1. juni 2025.
- Forslag til nye arkivansvarlige: Ivar Lauritsen og Jørgen Moen. Enstemmig vedtatt.

Sak 53-2025: Ny kasserer / regnskapsføring fremover.

- Kjell Håkon har sagt opp sin stilling. Det ble holdt et møte sammen med Kjell Håkon, Ivar, Gudbrand og Svein. Han slutter på grunn av uenighet med styret, og der med slutter 1. juni 2025.
- Forslag at en i styret er kasserer og at man kommer med en ny person til regnskapsfører.
- Forslag om Johannes Nordgården som kasserer. Enstemmig vedtatt. Det innkalles til møte med Kjell Håkon, Johannes og Ivar, eventuelt Jørgen.
- Forslag om å ta kontakt med ØkoRåd Innlandet om føring av regnskap,

vedtatt. Ivar tar kontakt med ØkoRåd Innlandet v/ Kjell Skutbergsveen.

Sak 54-2025: Utkast leieavtale med stiftelsen.

- Indeksreguleres fra 01.01.2025.
- Arkivet i kjelleren må også nevnes i leieavtalen.
- Ivar sender våre tilbakemeldinger til stiftelsen om våre endringer i avtalen.

Sak 55-2025: Navnesak Skei.

- Svein har snakket med Åse Kari Gravvær, det er ikke mange år siden dette var skrevet om i Visitskeikampen magasinet så det er ikke aktuelt å skrive om det igjen der.
- Skal vi skrive om det på facebook siden «Skeikampen»? Skal vi gjøre noe eller ikke?
- Vi legger det ut via vår facebook side, og deler den i gruppen «Skeikampen».

Eventuelt:

- Honoraret til Ivar utsettes til neste år. Tas opp som sak på årsmøte.
- Det er gjort et enkelt grøftetiltak rundt trappefoten i Ulsrud. Det ser vellykket ut enda.

For styret
Siv Anett Jakobsen